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In the new socio-economic conditions, the reengineering of Academy for Standardization, 
Metrology and Certification (ASMS) main business processes, which is carried out to 
improve the quality of the educational process and develop new areas of activity, has 
become a defining factor in its economic sustainability.
As the practice of Voronezh branch of ASMS has shown, one of the ways to ensure the 
effective functioning, continuous improvement and practical orientation of educational 
activities is the formation of educational and production complexes in its structural 
units. In the article, the approaches and experience of the branch in the formation 
of educational and production complexes as an effective direction for reengineering 
business processes, improving the business model and increasing the financial 
stability of an educational organization are considered. The economic aspects of the 
transformation are presented.
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НОВАЯ КНИГА

Бодягин А.А., Андрончев И.К., Волков В.А., Александров С.Л.

Системы менеджмента качества аккредитованных 
организаций, оказывающих услуги в области 
обеспечения единства измерений
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2025
Учебное пособие концентрирует внимание специалистов в области качества на вопросах реали-
зации требований Федеральной службы по аккредитации к организациям, оказывающим услуги 
по обеспечению единства измерений, в соответствии с критериями аккредитации. Раскрываются 
специфические особенности возможностей построения систем менеджмента качества на основе 
выполнения критериев аккредитации, а также создания условий для развития организаций на базе 
принципов менеджмента, заложенных в стандартах серии ИСО 9000. Материалы пособия направ-
лены на развитие систем менеджмента качества и повышение творческой активности работников, 
а также менеджеров разных иерархических уровней управления, вовлечение их в улучшение дея-
тельности организаций, оказывающих услуги по обеспечению единства измерений. 
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